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组蛋白去乙酰化酶抑制剂治疗乳腺癌的临床研究
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A

组蛋白去乙酰化酶抑制剂（histone deacetylase inhibitors，HDACIs）作为第一个成功用于癌症治疗的表观遗传学

相关药物，能够有效解除对抑癌基因转录的阻滞，已成为极具潜力的抗癌药物。近年来，HDACIs在乳腺癌治疗领域

中的临床研究逐渐开展，已有个别HDACIs在大型临床研究中表现出较强的抗癌活性。本文针对HDACIs在乳腺癌治疗

领域开展的临床研究作一综述，有利于临床医师更好的了解HDACIs在乳腺癌治疗中的现状与进展。

As the first epigenetic drug successfully applied for cancer treatment,histone deacetylase inhibitors (HDACIs)

can relieve the inhibition to suppressor genes and has developed as a potential anticancer

drug.Recently,HDACIs have been used to for breast cancer treatment.Several clinical trials have proved the

strong anticancer efficacy of HDACIs.Here we reviewed the clinical studies proceeded in breast cancer therapy

using HDACIs,which would be of great significance for clinicians to know the current status and progress of

HDACIs in breast cancer treatment.
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